
Trzecia sesja Rady Miejskiej 
  7 grudnia 2006 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

 
P R O T O K Ó Ł Nr III/ 2006 

 
Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

7 grudnia 2006 roku 
 

 
Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1107

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1225

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 
Co stanowi – 100% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1_ do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy,  
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady III sesji otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Józef Szott, który 
powitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Przeprosił za opóźnienie.  
 
Przewodniczący obrad- stwierdził quorum według listy obecności 15 radnych obecnych na 15 
osobowy skład rady.  
 
 
Do punktu 1 b Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- otrzymaliście państwo porządek obrad sesji, proponuję powiększenie tego 
porządku obrad o następującą sprawę, a mianowicie podjęcie uchwały  w sprawie w sprawie ustalenia 
wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w związku 
z budową urządzeń infrastruktury technicznej,  oraz o uchwałę  w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój. Ponieważ tą uchwałę przenieśliśmy na dzisiejsza sesję. Czy są 
inne propozycje. 
 
Nie zgłoszono. 
 



Przewodniczący obrad-, kto jest za przyjęciem porządku obrad z tymi dwoma zmianami. 
 
- za- 15- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
1. Sprawy regulaminowe: 
a/ otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b/ przyjęcie porządku dziennego obrad, 
c/ przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
2. Informacja Burmistrza Gminy. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a/  zmiany  budżetu Gminy Trzcińsko- Zdrój na rok 2006, 
b/ ustalenia ceny skupu jednego kwintala żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia 
podatku rolnego na obszarze gminy na rok 2007 oraz poboru tego podatku w 2007 roku, 
c/ opłaty targowej, 
d/ podatku od nieruchomości, 
e/ podatku od środków transportowych, 
f/ zasad ustalania czynszu dzierżawnego za grunty należące do zasobów Gminy 
Trzcińsko-Zdrój, 
g/ określenia wysokości stawki opłaty administracyjnej od wydania wypisu i wyrysów 
ze studium lub planu miejscowego, 
h/ podatku od posiadania psów, 
i/ ustalenia stawki czynszu dzierżawnego za lokale użytkowe oraz garaże należące do 
zasobów Komunalnych gminy Trzcińsko-Zdrój. 
j/ przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 
Podmiotami na 2007 rok. 
k/ w sprawie w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 
tytułu wzrostu wartości nieruchomości w związku z budową urządzeń infrastruktury 
technicznej,  
l/ w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój. 
 
6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zakończenie sesji. 
 
Do punktu 1 c przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad- protokół został radnym dostarczony  i proponuję przyjąć protokół z 
poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 15- głosów 
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Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Do punktu 2. Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Przewodniczący obrad-  czy pan Burmistrz ma jakieś informacje do przekazania.. 
 
Burmistrz Gminy Trzcińsko-Zdrój pan  Zbigniew Kitlas-  to co mówiłem przed sesją, mój zastępca 
pan Edmund Zioła. 
 
Przewodniczący obrad -Czy są pytania? 
  
Nie zgłoszono. 
 
Do punktu 3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej pan  Józef Szott- pragnę poinformować, że po miedzy sesjami odbyły 
się posiedzenia komisji na których były omówione uchwały, ale mamy mało czasu i w związku z tym 
jest taka procedura. 
 
Do punktu 4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad-  czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w punkcie interpelacje i zapytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Do punktu 5.a Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany  budżetu Gminy Trzcińsko- 
Zdrój na rok 2006, 
 
Projekt przedstawił skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras-  państwo macie wydrukowane projekty 
uchwał, czyli zmiany te polegają na równoważnym zwiększeniu dochodów i wydatków.  Są tu 
przesunięcia w planie wydatków. Wzrost dochodów jest dwojakiego rodzaju bo są to dotacje i 
subwencje oraz dotacje z funduszu celowego na remont dróg dojazdowych do gruntów rolnych. Jest 
wzrost z rezerwy oświatowej subwencji ogólnej. Druga grupa to zwiększenie dochodów własnych z 
dochodów podatkowych i opłat z ZUS w jednostkach oświatowych. Z tym, że na inwestycje w całości 
środków z funduszu ochrony gruntów rolnych. Głównie dotyczy to naszych szkół. Szkoły zgłosiły 
zapotrzebowania na środki bo im nie wystarczy na realizację zadań związanych z wynagrodzeniami 
dla nauczycieli. Subwencja oświatowa ustalona wstępnie na 2007 była większa od kwoty ustalonej na 
podstawie projektu ustawy budżetowej o około 100 tys. zł i to spowodowało że na początku roku 
dokonaliśmy w dół korekty dochodów i wydatków w placówkach oświatowych. Nie wystarcza nam jej 
na finansowanie szkół i musi być dofinansowanie z budżetu z własnych środków to była kwota około 
400tys. zł.  Są to trzy szkoły. Pragę zasygnalizować punkt 2 na stronie 2, że są tu nie tylko jednostki 
ale i urząd i znika słowo oświatowych a dochodzi niżej wymienionych jednostek. Jest to zmniejszenie 
wydatków w jednym dziale w planie finansowych o kwotę 8 500zł. I zdjęcie z dodatków 
mieszkaniowych. Zdejmując tą kwotę Burmistrz proponuje dokonanie zwiększeń na ukończenie  czyli 
zakup kontenerów i montaż w Chełmie i Tchórznie.  
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Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  chodzi mi o 61 tys. zł z dodatków mieszkaniowych czyli to jest 
zabrane z dodatków mieszkaniowych bo na tej sali podczas ustalania dodatków mieszkaniowych 
uzasadniano obniżkę z 70 do 50%, że Gminy na to nie stać  z tych 61 tys. zł korzystają najbiedniejsze 
rodziny. Bo zostało społeczeństwo oszukane. 
 
Radny pan  Wiesław Pieróg-  61 tys. zł na co będą przeznaczone w Urzędzie.  
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  dodatki mieszkaniowe Gminy  otrzymują wszystkie osoby 
które spełniają warunki i od 2 lat notujemy spadek wydatków na mieszkania. Nie może być mowy że 
zabraliśmy i one były planowane na 2006r i nie dokonywałem korekt i zmian budżetu na ten cel. 
Trudno kalkulować i lepiej by one zostały niewykonane niż obniżać i przekraczać. Przepisy ulegają 
zmianie i tego się trzymamy. Pieniądze przede wszystkim jeśli chodzi o Urząd na wzrost wydatków 
osobowych z uwagi na odprawy. W dalszej części na szkoły podstawowe. Które mają częściowo 
pokrycie w dochodach. Są to wydatki które można było przewidzieć w szkole ale czekaliśmy jaka 
kwota będzie konieczna. Dwukrotnie zespół szkół liczył i potwierdzili, że taką kwotę potrzebują.  A 
szkoły nie mają żadnych oszczędności. Nie było żadnych problemów i targów. 136tys. zł to jest duża 
kwota.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- ja nie otrzymałem odpowiedzi na moje pytanie tylko co 
przyświecało złożenia wniosku o zmniejszenie procentowo dodatku mieszkaniowego z 70 do 50%. 
Chodzi o zmniejszenie dodatku co było przyczyną tego. 
 
Przewodniczący obrad- proszę zapisanie tego pytania panie Krzemiński złożenie na piśmie i 
wówczas pan skarbnik odpowie na piśmie. 
 
Przewodniczący obrad- zapytał o stanowisko komisji budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska- komisja jest za podjęciem 
uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr III/7/06 stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
  
 
Do punktu 5.b Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia ceny skupu jednego kwintala 
żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy 
na rok 2007 oraz poboru tego podatku w 2007 roku, 
 
Projekt przedstawił skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras-  z upoważnienia proszę o ustalenie ceny 
skupu   w wysokości 32 zł za jeden kwintal. Jest to cena która była proponowana jest niższa o 10% od 
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średniej ceny skupu która wynosiła 35, 52 zł za kwintal. W związku z tym, że stawka stanowi 
równowartość 2,5 kwintala żyta to stawka z obliczenia wynosi 88,80 zł taką cenę jeśli się bierze za 2 
lata pod uwagę. Na 2006r średnia cena skupu kształtowała się bardzo nisko.  Ja chce państwu 
zasygnalizować nasze dochody czyli dochody własne gminy z podatków i opłat, stanowią zaledwie 
21% wszystkich dochodów budżetowych ponad 78% stanowią środki z budżetu państwa w postaci 
subwencji na 2007r. dotacje celowe, udziały dochodowe od osób fizycznych dochodzą tu dotacje z 
powiatu na utrzymanie dróg powiatowych. Wydawanie decyzji administracyjnej doszły nam też 
dochody w koncernie naftowym Orlen. Ja bronię tej stawki, bo jak my byśmy drastycznie podnosili tą 
stawkę to tak. Gdybyśmy mieli zakumulowane środki przez rok czasu to jeśli się utrzyma taki poziom 
dochodów z budżetu państwa, to Gmina jest w stanie zakumulować kwoty o koło 1 200 000 zł i jak 
będzie to  trwało dużej to stać nas wówczas na obniżenie podatków. A my nie mamy innych dochodów 
tylko te podatkowe, nie jesteśmy w takiej sytuacji jak Gmina Dębno która ma odwierty. Nie mamy 
opłaty miejscowej. Gmina inwestuje od szeregu lat. Dlatego, też pewne inwestycje szczególnie 
wodociągowe przechodzą z roku na rok, bo chcemy pozyskać na to środki z UE. Ale nie przechodzą 
panelu ekspertów. Dlatego obniżanie podatków odbije się na tym budżecie i nie jest wskazane 
dokonywanie większych obniżek stawki. Na tym poziomie został  przygotowany projekt budżetu na 
2007r., który niebawem radni otrzymają. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- zgłosił wniosek w imieniu Klubu Radnych o pozostawienie stawki 
podatku w dotychczasowej kwocie czyli 27,88 zł,  było to uzasadnione na wczorajszej komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-  w imieniu Klubu „Razem ku 
Lepszemu” i biorąc pod uwagę wszystkie czynniki  zgłaszam wniosek 31 zł. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński-  myślałem, że przewodnicząca odczyta  propozycję z komisji bo 
przeszedł wniosek w głosowaniu 28 zł. Jak zaopiniowała komisja a nie Klub Radnych. 
 
Radny pan Marcin Czesyk- pani Płotkowska przedstawiła propozycje klubu radnych a za chwilę 
przedstawi propozycję Komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani Wiesława Płotkowska- wczoraj nie zapadła żadna 
decyzja, bo wszystkie głosowania nie zostały rozstrzygnięte czyli 27,88 zł i 31 zł, a wczoraj nie było 
głosowane 30 zł tylko na wcześniejszej komisji w pierwszym dniu. Dlatego dzisiaj podałam 
propozycję klubu 31 zł. 
 
Przewodniczący obrad-  zamykam dyskusje na ten temat głosujemy propozycję najdalej idącą czyli 
propozycję podaną przez sprawozdawcę czyli 32 zł.  
 
- za- 0- głosów 
- przeciw -15- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że stawka nie została przyjęta. Wobec czego głosujemy stawkę 
31 zł 
 
- za -8- głosów 
- przeciw- 7- głosów 
 
Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że uchwała została przyjęta ze stawką 31 zł. 
  
/Uchwała Nr III/8/06 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu 5. c Podjęcie uchwały w sprawie  opłaty targowej, 
 
Projekt uchwały przedstawiła pani inspektor Marianna Kozik-  wobec tego, że w Gminie Trzcińsko-
Zdrój jest targowisko miejskie dla targu obwoźnego Rada Miejska ustala opłaty targowe w ubiegłym 
roku wynosiły stawki 4,50 zł  za 1m2 i 26 zł z samochodu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-  po wczorajszej komisji zostały 
podniesione stawki czyli od 1m2 będzie to 5 zł i 30 zł od sprzedaży z samochodu. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem uchwały. Z tymi inkasentami zaproponowanymi. 
 
- za -15- głosów 
 
Przewodniczący obrad-   stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
  
/Uchwała Nr III/9/06 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu 5.d Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości, 
 
Projekt przedstawiła pani  inspektor Teresa Szotecka-  na tereni Gminy Trzcińsko-Zdrój były stawki  
jak w załączniku do uchwały i maksymalne stawki wzrosły o 0.9% i tak została podniesiona 
propozycja podatków, na terenie naszej Gminy. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania. Proszę stanowisko komisji budżetu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji były te stawki 
zaopiniowane jednogłośnie. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr III/10/06 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu 5. e Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków  
transportowych, 
 
Projekt przedstawiła pani inspektor – Zofia Bożek jest to  podatek od środków transportowych czyli 
od ciągników siodłowych autobusów i samochodów powyżej 3,5 tony a wzrost tego podatku jest o 
stopień inflacji czyli 0.9%. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania. 
 
Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji budżetu 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji były te stawki 
zaopiniowane jednogłośnie. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr III/11/06 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu 5. f Podjęcie uchwały w sprawie zasad ustalania czynszu dzierżawnego 
za grunty należące do zasobów Gminy Trzcińsko-Zdrój, 
 
Projekt uchwały przedstawił pan inspektor  Piotr Bugajski -  w Gminie Trzcińsko- Zdrój są grunty 
który są użytkowane pod różne działalności a mianowicie, pod działalności usługowe, garaże. 
Dzierżawcy płacą czynsz dzierżawny. Wzrost do ubiegłego roku to o 0.9%. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji budżetu 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji były te stawki 
zaopiniowane jednogłośnie. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr III/12/06 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu 5. g Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki opłaty 
administracyjnej od wydania wypisu i wyrysów ze studium lub planu miejscowego, 
 
Projekt uchwały przedstawił pan inspektor  Piotr Bugajski – w Gminie Trzcińsko-Zdrój jest jeden 
plan miejscowy i studium uwarunkowań w związku z tym, że każdy ma prawo zajrzeć to planu i wziąć 
wypis, a wysokość stawki ustala Rada.  
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania. 
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Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji budżetu 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji została przyjęta 
stawka 45 zł  
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr III/13/06 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu 5.h Podjęcie uchwały w sprawie podatku od posiadania psów, 
 
Przewodniczący obrad- Proszę o stanowisko komisji budżetu 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji została przyjęta 
stawka 10 zł, dotychczasowa kwota jaka była to 15 zł. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr III/14/06 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
O godzinie 1200- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 1207- obrady zostały wznowione. 
 
Przewodniczący obrad-  w czasie przerwy doszły mnie informacje, że ktoś nie dosłyszał, bo 
głosowaliśmy nad uchwałą ze stawką 31 zł w podatku rolnym  czyli ona został przyjęta 8 głosami za. 
 
Do punktu 5.i Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki czynszu  
dzierżawnego za lokale użytkowe oraz garaże należące do zasobów Komunalnych 
gminy Trzcińsko-Zdrój. 
 
Projekt uchwały przedstawiła pani inspektor Marianna Kozik-  Gmina Trzcińsko-Zdrój na swoim 
terenie posiada  lokale użytkowe które są dzierżawione. Do takich lokali należy Księgarnia stawka to 
4.06 zł, dla przychodni zdrowia 1 zł i dla pozostałych lokali 6.20 zł, a dla garaży dotychczasowa 
stawka wynosiła 3,68 zł.  
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Przewodniczący obrad- czy są pytania. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji budżetu 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska- wnoszę o poprawkę dla księgarni 
5 zł, dla przychodni zdrowia 4 zł i dla pozostałych 7,60 zł za metr oraz garaże 4.50 zł 
 
Radny pan  Antoni Śliwiński-  zaproponował zmiany w imieniu klubu radnych „Razem Ku 
Lepszemu” czyli w §1 skreślić punkt pierwszy by stawka dla wszystkich była jednakowa oprócz lokali 
w przychodni, i w § 2 wykreślić słowa podatek VAT a napisać netto. 
 
Radny Pan  Zbigniew Wiśniewski-  jeśli chodzi o lokal użytkowy Księgarnia to wczoraj była ustalona 
stawka 5 zł i stanowisko naszego Klubu to jest utrzymać ta stawkę. To jest za duża podwyżka. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  jak wykalkulował pan, że jest to za dużo. Stanowisko jest nie 
zasadne. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  pan Wiśniewski przedstawił stanowisko klubu. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie propozycję pana 
Śliwińskiego czyli dla wszystkich lokali 7.60 zł i 4 zł dla przychodni: 
 
- za- 8 – głosów 
- przeciw- 6- osób 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr III/15/06 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu 5. j Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i innymi Podmiotami na 2007 rok. 
 
Projekt przedstawiła inspektor pani Lucyna Wiśniewska- od 1 stycznia 2004r. Rada Miejska ma 
obowiązek uchwalania  programu współpracy z organizacjami na kolejny rok budżetowy i co roku o 
tej porze pojawia się  taki projekt na naszym terenie jest to głównie współpraca z klubami sportowymi. 
Gmina rozdziela pieniądze w drodze konkursu. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
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Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr III/16/06 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu 5. k Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie ustalenia wysokości stawki 
procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w 
związku z budową urządzeń infrastruktury technicznej,  
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan  Piotr Bugajski- opłata adiacencka to inaczej partycypacja 
w kosztach budowy infrastruktury przez mieszkańców. Projekt uchwały obejmuje ustalenie stawki,  
dla budowy urządzeń wodociągowych, budowy kanalizacji, i budowy drogi. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji budżetu 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska- na komisji został przyjęte stawki 
procentowe we wszystkich punktach 10%.  
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr III/17/06 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu 5. l Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Gminy Trzcińsko-Zdrój. 
 
Przewodniczący obrad-  uchwała w tej kwestii została radnym przestawiona i proszę o 
przedstawienie propozycji komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji  zostało ustalone 
wynagrodzenie  miesięczne Burmistrzowi Gminy Trzcińsko-Zdrój Panu Zbigniewowi  Kitlasowi w 
następującej wysokości: 
 
1/ wynagrodzenie zasadnicze w wysokości          - __4.200,00_____ zł, 
2/ dodatek funkcyjny w wysokości            -  _ 1.530,00_____ zł, 
3/ dodatek specjalny w wysokości __20__% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 
funkcyjnego, tj. w kwocie ___1.146,00__ zł, 
4/ ponadto Burmistrzowi przysługuje dodatek za wieloletnią prace, nagrody jubileuszowe i inne 
świadczenia wynikające z właściwych przepisów. 
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Przewodniczący obrad- dodam, że uchwała nie wchodzi w życie z dniem dzisiejszym ale wchodzi w 
życie z dniem 4 grudnia. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad-  odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr III/13/06 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
Radna pani  Wiesława Płotkowska-  są to kwoty które otrzymywał poprzedni Burmistrz. 
 
 
Do punktu 6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad-   czy są jakieś odpowiedzi na interpelacje. 
 
Nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu 7. Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący obrad-  czy ktoś chciałby zabrać głos w wolnych wnioskach? 
 
Nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu 8. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 12 25 – przewodniczący obrad zamknął III sesję Rady Miejskiej. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 

 11


	P R O T O K Ó Ł Nr III/ 2006

